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Miljøministerens besvarelse af spørgsmål nr. 86 stillet af Folketingets 
Miljø- og Planlægningsudvalg. 
 
 
Spørgsmål 86 
Vil miljøministeren redegøre for, om der findes eksisterende uudnyttede 
muligheder for byggeri af ferieboliger på Årø? Hvis dette er tilfældet, bedes 
ministeren oplyse, hvorfor disse muligheder ikke udnyttes først, ved f.eks. 
med landsplandirektivet at give mulighed for konvertering af ferieboliger til 
sommerhuse, i stedet for at udlægge to nye sommerhusområder på Årø i 
internationalt naturbeskyttelsesområde? 
      
 
Svar 
Der er et uudnyttet areal på Aarø, der i planlægningen er udlagt til feriecen-
ter. Haderslev Kommunes oprindelige ansøgning fra 2004 samt den fornye-
de ansøgning af 19. maj 2006 omfattede også feriecenterarealet. Kommu-
nen trak imidlertid ønsket om udlæg af sommerhuse på dette areal tilbage, 
hvorfor det ikke blev medtaget i forslaget til landsplandirektiv. Kommunen 
har nu over for Skov- og Naturstyrelsen oplyst, at der er lokal interesse for 
at realisere feriecenteret, og at det derfor ikke kommer på tale at anvende 
arealet til sommerhuse. 
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